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人人学教育：专业专攻中考高考，开设小升初/初中/高中1对1和小班，智慧热线：4000-720-999

2011年北京东城区第一次模拟试题答案
四、单项填空（共15分，每小题1分）

21. A
22. D
23. B
24. C
25. D
26. B
27. C
28. D
29. B
30. A
31.B


32. C
33. D
34. C
35. A

五、完形填空（共12分，每小题1分）

36. C  37. B   38. B   39. A  40. C  41. A  42. D  43. A  44. D   45. C  
46. B
47. D

六、阅读短文，选择最佳选项。（共26分，每小题2分）

48. B
49. A
50. C
51. D
52. A
53. D
54. C
55. C 
56. B


57. A
58. C
59. D
60. B

七、阅读短文，还原句子。（共8分，每小题2分）61. A
62. C
63. B
64. E

八、阅读短文，回答问题。（共10分，每小题2分）

65. No, there aren’t.    66. It’s cool and windy.      67. From the hills.

68. At a guest house or a Bed and Breakfast.

69. We can enjoy the quiet beautiful scenery, walk in the clean cool air, talk with the islanders and learn 

   about life on the islands.

九、完成句子（共10分，每小题2分）

70. Would you [image: image1.png]ok [ SR (ZXXK.COM)




like to   71. it’s important to buy   72. he kept me waiting for two hours

73. It took me a long time to know                74. He didn’t give up smoking until

十、文段表达 （15分）

75. One possible version:

My Best Friend

Mary is my best friend. She is hard-working and interested in all the subjects we learn at school. She is really good at Chinese and English. Mary is very friendly. She is always ready to help others. So she gets on well with her classmates and friends. What’s more, she is outgoing. She enjoys taking part in all kinds of school activities. She enjoys dancing, and she also draws well. She often joins in competitions and has won many prizes. I feel proud of her as her best friend. 

After this summer vocation, we may go to different schools for further study, but I’m sure that we’ll be good friends forever.

































第 66 页 共 99 页
第 5 页 共 6 页

[image: image2.png][image: image3.png][image: image4.png]